
 

 

 

Afd. 32 – Damgade - Referat af afdelingsmødet 7. september 2015 

 

Der var i alt 37 beboere til mødet. Erling Jürgensen fra organisationsbestyrelsen blev valgt som 

dirigent. 

Bestyrelsen fra afdelingen fremsagde flg.:  

- Det har været et rimeligt stille år. Der har været sag om gøende og løsgående hunde. Disse 

er bragt i orden. 

Der var nogle huller i hækken, manglende planter er nu sat i. Over mod bilforhandleren, er 

der plantet skovranke og dronningebuske, og ved rækværket kaprifolie. 

Det er til stor frustration, når beboerne konsekvent går gennem hækken. Dette ønsker 

bestyrelsen at stoppe. 

Der bliver endvidere løbet og cyklet over den nyplantede skråning, og dette er selvfølgelig 

heller ikke i orden. Den skal have ro til at etablere sig ordenligt. 

Bestyrelsen ønsker en oprydning i cykelskure. Vi vil i samarbejde med Søbo have de ikke 

benyttede cykler fjernet. 

Budget for 2016 blev fremlagt og godkendt. Der er ikke husleje stigning i 2016. 

Indkomne forslag: 

- Ønske om lukning af den ”sprække” der er ved vinduet. Dette kan der umiddelbart ikke 

findes en løsning på. Beboerne tager generelt hensyn ved vinduesvask. 

Der var ønske om bord og bænke sæt ved nr. 36. Dette blev nedstemt. 

Lukning af de sidste carporte blev godkendt. 

Opslagstavlen bliver flyttet hen mod teknikrummet. 

Trådhegn ud mod Damgade. Bestyrelsen tager et møde med Søbo for at udarbejde en plan 

med dette. 

Valg af formand – Brita modtog genvalg. Ulla og Ivar fra bestyrelsen modtog genvalg. 

Valg af suppleanter – Lise og Fro blev valgt og godkendt. 

Organisationsbestyrelen ønskede bestyrelsen skulle vælge beboere til repræsentantskabet. Dette 

blev nedstemt.  



 

 

Valg af 3 medlemmer til repræsentantskab og antenneforeningen. Bestyrelsen og suppleanter blev 

valgt. 

Flaggast – Ivar blev genvalgt. 

Eventuelt: 

Nedsættelse af prisen på leje af carport. Prisen er beregnet ud fra de omkostninger der har været 

under opførelsen af disse, og derfor er prisen som den er 

Hyre ”parkeringsvagt” ved koncerter ved Mølledammen. Bestyrelsen undersøger omkostninger 

ved europark, som kan opstille parkering forbudt, når der er koncert. Der vil så også være 

gæstekort som beboerne kan benytte. 

Afdelingsmødet foregik med god ro og orden. 
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